
Protokoll 4/10- 24024 

Närvaro: Wietze, Taher, Annica, Helin, Hong, Claes, Anna 

 
3. Helin Sekreterare 
Annica Justerare. 
 
4. Förra protokollet. Taher kommer att justera först och godkänds efteråt.  
 
5. Under samfackliga mötet den 15 oktober kommer Per Hellman att prata om 
samverkan. 
Sahlgrenska Akademiska Uni Sjukhuset har sagt upp samverkansavtalet. Problematik i 
beslutfattandet som inte skett via samverkan. 
Behövs fortlöpande arbete med att förstärka samverkan. Viktigt att vara med I 
beslutsfattande. 
 
6. Taher KFU  
– Ordningen på doktorandsregistrering (ISP seminarium före eller efter registrering) 
kommer att ändras för att få flexibilitet. 
- Doktorander med utländskt stipendium. Man vill se över reglerna för stipendium.  
- EU finansierade program och andra samarbeten är otydliga. KI vill tydliggöra tolkning 
och vad de innebär.   
- Doktorander som inte uppfyller publikationskraven under den givna 
doktorandstidsramen, ett alternativ är en monografiavhandling. Hur detta skall dock 
göras kommer att diskuteras vidare, för att tydliggöra regler om hur detta skall se ut och 
vad som skall inkluderas.  
- Frågan om MD-PhD programmet diskuterades. Reservation av doktorandplatser 
kommer inte att ske på KI.  
 
Annica – arbetsmiljönämnden  
Facken och skyddsombuden hade premöte innan AMN där bl a central policy för 
arbetstelefoner och datorer diskuterades .  
Dekanerna har i uppgift att diskutera samarbete mellan forskare/institutioner för att se 
över behov och faciliteter. Även eventuella sammanslagningar. 
Står inför en omorganisation. Osäker situation. 
Farliga kemikaliehantering diskuterades I Bioclinicum – trasiga rör - Besiktning bör ske. 
Detta ligger på sjukhusets ansvar. 
Arbetsmiljöaspekten på Neo- sabotaget – diskuteras.  
Varför ske detta. Kan arbetsmiljön något med detta att göra. Kan man förhindra att detta 
sker igen?  Kameraövervakning diskuterades.  
Avanova – långsiktigt avtal 
Arbetsmiljödagen är planerad till den 12e december – säkerhet, trygghet och utsatthet 
är temat.  
 
Wietze 
Anvisningar till anställningar togs upp. 
Fokusområdena togs upp.  



Nästa möte kommer att ske på plats för att samverkan skall funka bättre.  
Samverkansavtalet togs upp.  
 
Claes 
Nämner lite om nyheter kring senior faculty och hur professorer förbi LAS-ålder 
(=pensionsålder, 69 år eller mer) nu ska avskedas 31 dec 2024. Några men inte alla 
kommer att efter ansöka kunna bli återanställda på ett år i taget som 'seniorprofessor'. 
Detta har nu skapat oro och bör tas diskussion. 
 
PO möte 
I det första mötet presenterade Per Hellman om kommande lönerevision.  
Fyrpartssamtal diskuterades.  
 
Övrigt 
Valberedningen: Cecilia Björkdal är sammankallande. Sidinh Luc MedH är godkänd i 
valberedningen. Per Hellman rekommenderar Aleksandra Wennberg till adjungerad 
styrelsemedlem.  
Saco-S lokalen (ANA 23, 42152)  
Wietze kommer att kalla styrelsemedlemmarna till uppföljningssamtal för att stämma 
om hur arbetet går.  
GVS egen Saco-S styrelse diskuterades.  
Nya skyddsombud godkändes (2 på NVS, 2 GVS). 
 
Annica – kollar upp och beställer material för utställningen. 
Trycka upp nyhetsbrevet 
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